

July 4th, 2021

Title: A Life That Never Ends

He who believes in the Son has everlasting life; and he who does not believe the Son shall not see life, but the wrath of God abides on him." John 3:36

English Service 9:00am

Sunday School 10:00am Offering will go to Grace Mission
Order of Service

Welcome/Announcements	Mr. David Fehr
Praise & Worship/Singing	Mr. Pete Peters
Message	Pastor Jake Fehr
Closing Song/Blessing	Mr. Pete Peters/Pastor Jake Fehr

Activities for the Week of July 4 - 10

- ♦ Tuesday 9:30am -11:00am Children's Choir at MEC
- ♦ Wednesday 9:00am Ladies Devotion/Prayer Time (Mrs. Catalina Thiessen)
10:00am Sewing Circle at the Fellowship Hall
- ♦ Wednesday 7:30pm Youth Bible Study at the Fellowship Hall. There will be no Adult Bible Study until further notice.
- ♦ Thursday 9:30am – 11:00am Children's Choir at MEC
- ♦ Saturday 7:00am Men's Prayer Meeting

Upcoming Events & Announcements

1. Congratulations to Franz Friesen & Elizabeth Rempel, they plan to get married Saturday at 3:00pm. Reception to follow by invitation only. We wish you God's blessing.
2. The Copeland MEC School is looking for two teachers, housing will be provided. If you are interested or would like more information please contact Jake Banman (432) 209-3994.
3. The Building Committee is looking for a crew to finish installing liner paneling and a crew to install ceiling grid. If you are interested please contact Juan Letkeman (432) 413-4740, Juanito Giesbrecht (432) 528-9459, or Johan Peters (432) 201-0304.
4. July 11th during German Service we will have Member Acceptance.
5. August 13th – 15th Couples Retreat, sign-up sheets are in the Lobby and are due July 30th.
6. August 20th – 22nd Youth Retreat, sign-up sheets are in the Lobby.

Prayer & Praise

1. Peace and comfort for the Dyck Family and all those who have lost a loved one this past week.
2. Pray for those battling illnesses, Mr. Peter Fehr & Mr. Henry Neudorf.
3. Pray for all those who were baptized this year that they would continue in their faith.
4. Praise God for the rain!

Juli 4, 2021

Wer an den Sohn glaubt, der hat ewiges Leben; wer aber dem Sohn nicht glaubt, der wird das Leben nicht sehen, sondern der Zorn Gottes bleibt auf ihm. Johannes 3:36

German Service 11:00am

Sonntagsschule 10:00am Das Opfer geht zu Grace Mission
Programm des Gottesdienstes

Willkommen/Bekanntmachungen	Mr. David Fehr
Lob & Anbetung/Gesang	Mr. Pete Peters
Botschaft	Pred. Bernhard Penner
Schlusslied/Segen	Mr. Pete Peters/Pred. Bernhard Penner

Pläne für die Woche von Juli 4 - 10

- ♦ Dienstag 9:30am – 11:00am Kinderchor bei MEC
- ♦ Mittwoch 9:00am Frauen Andacht/ Gebetszeit (Frau Catalina Thiessen)
10:00am Nähkreis im Gemeinschaftssaal
- ♦ Mittwoch 7:30pm Jugend Bibelstudium beim Gemeinschaftssaal. Bis auf Weiteres findet kein Erwachsenenbibelstudium statt.
- ♦ Donnerstag 9:30am – 11:00am Kinderchor bei MEC
- ♦ Samstag 7:00am Männer Gebetstreffen

Kommende Ereignisse & Ankündigungen

1. Herzlichen Glückwunsch an Franz Friesen & Elizabeth Rempel, die am Samstag um 3:00pm heiraten wollen. Rezeption folgt nur bei Einladung. Wir wünschen euch Gottes Segen.
2. Die Copeland MEC Schule sucht zwei Lehrer, Wohnraum wird zur Verfügung gestellt. Wenn Sie interessiert sind oder weitere Informationen wünschen, wenden Sie sich bitte an Jake Banman (432) 209-3994.
3. Das Baukomitee sucht eine Mannschaft, die die Installation von Liner-Verkleidungen beendet, und eine Mannschaft, die das Deckenraster installiert. Bei Interesse wenden sie sich bitte an Juan Letkeman (432) 413-4740, Juanito Giesbrecht (432) 528-9459 oder Johan Peters (432) 201-0304.
4. Am 11. Juli während des Deutschen Gottesdienstes haben wir Mitgliederaufnahme.
5. Am 13. – 15. August ist Pärchen Freizeit, Anmeldeformulare sind in der Lobby und sind am 30. Juli fällig.
6. Am 20. – 22. August ist Jugendfreizeit, Anmeldeformulare sind in der Lobby.

Gebet & Lob

1. Frieden & Trost für die Familie Dyck, und all jene die in der vergangenen Woche einen geliebten Menschen verloren haben.
2. Betet für die, die mit Krankheiten kämpfen, Herr Peter Fehr & Herr Henry Neudorf.
3. Lasst uns für alle beten, die in diesem Jahr getauft wurden, dass sie in ihrem Glauben weitermachen.
4. Lobet Gott für den Regen!

